
Igår 230911 tog jag emot ett brev från våra högstadieelever på Ånge grundskola, som skickats mig via 
Ånge kommun och vår skolchef. Brevets främsta budskap är att eleverna på högstadiet vill att en av 
våra resurser ska vara i elevfiket, och att ingen annan ska ersätta henne. De har bifogat en 
namninsamling.  

Vi rektorer har träffat alla elever åk 7-9 för att bemöta önskemålen och brevet idag, 230912. Vårt 
främsta budskap är att vi ser mycket positivt på att eleverna engagerar sig i frågor som rör deras 
vardag i skolan, för att påverka till en önskad förändring. Informationen som vi idag gav eleverna är 
att vi inte haft någon tanke på att ersätta resurspersonen med någon annan i elevfiket, däremot 
kommer vår kurator att vara i fiket vid två rasttillfällen av tio, resurspersonen är i fiket vid 8 av tio 
tillfällen. Elevfiket kommer att vara öppet två gånger per dag, och vi har förtydligat öppettider och 
vem av resurspersonen och kuratorn som är fiket respektive tid.  

Vi har också förklarat att våra resurser, (tre medarbetare) är fördelade som resurs och trygg vuxen 
mot en årskurs vardera, och att vi därför har begränsade öppettider på fiket, för att lägga mer tid 
tillsammans med eleverna ute i klasserna.  

Vår uppfattning efter mötet med eleverna är att deras oro främst grundar sig i ryktesspridning, där 
information till viss del inte överensstämt med verkligheten. Elevfiket har varit stängt från skolstart 
pga att resurspersonen dels varit sjukskriven, dels haft semester. Vi har haft hög frånvaro bland 
personalen, vilken medfört att vi behövt prioritera undervisning före att bemanna elevfiket. 

Lena Bjelkström, rektor Ånge grundskola 
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